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متن پرسش

به نام خدا سلام استاد روزتون بخیر. یه سوال داشتم. آیا دلیل وجوب نماز آیات ترس غالب مردم

است؟ وقتی در مورد خسوف و کسوف ما علم داریم که دلیل این اتفاق چیست و یک امر طبیعی است

چرا باید نماز آیات بخوانیم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ظاهراً در این مورد باید به نکات دیگری نظر داشت و آن اینکه غفلت مردم

از نظم عالَم به عنوان آیات الهی موجب تقلیل رحمت حضرت حق میشود که آثار آن را در وقوع زلزله

یا خسوف و کسوف مییابیم و نماز آیات، برگشت به پاسداشتِ رحمت حق است. موفق باشید


